
Z A P I S N I K  

 

sa 17. sjednice Izvršnog odbora koja je održana u petak30.03.2016.,  u prostorijama HOO , Trg 
Krešimira Ćosića 11/I soba 16  ,  od  17,00 sati  
 
Prisutni članovi I.O.HMS-a :   Kvesić,  Kallay, Zmaić, Bičanić,Levstek , Šuljić, Brežan,Živolić   
 
Odsutni članovi I.O.HMS-a :   Munivrana,Markota,Popovčić 
 
Ostali prisutni  :   Marolt , gđa. Čavlek-Lučin član N.O., g.Limov Izbornik,g.Herak MK Špada 
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

 
1. Prihvaćanje Dnevnog reda 17. sjednice I. O. HMS-a 
2.  Verifikacija Zapisnika 16 sjednice I.O.HMS-a 
3.  Izvješća Izbornika o nastupu Novi Sad 2016 – Limov,pisani Šourek 
4.  Verifikacija E- glasovanjem potvrda organizatora PP-mač u Osijeku   
5.  Obavljeno u razdoblju od 16. sjednice – pisani materijal Marolt 
6.  Promjene na žiro računu od 16. sjednice – pisani materijal   
7.  Određivanje delegata za predstojeća natjecanja   
8.  Školovanje pri Hrvatskoj olimpijskoj akademiji – usmeno izvješće Kallay 
9.  Prijedlog Etičkog kodeksa – Denis Bičanić  

10.  Dopune i promjene u Pravilniku o sustavu natjecanja   
11.  Prijedlog Izbornik za sablju – Mijatović,MK Špada 
12.  Prijedlozi prvenstvo R. Hrvatske disciplina sablja – prepiska  materijal MK  Špada,   

 Mijatović,MK Karlovac 
13.  Zapisnik Sportska inspekcija EP R. Hrvatske sudac Levstek 
14.  Ostalo 

▪ Arbitraža HOO-a – Odluka Skupštine – prijem MK Mušketiri u članstvo HMS-a 
▪ Odluka o organizatoru Prvenstva R. Hrvatske disciplina floret 
▪ Odluka o statusu turnira Inter kup 2016 

 
 

Predsjednik g. Kvesić utvrdio je da je prisutno dovoljno članova te da sjednica I.O.HMS-a  ima 
kvorum. 
 

Zapisnik  : 

Ad1.  Dnevni red je prihvaćen 

Ad2. Zapisnik sa 16.sjednice verificiran uz dopunu prisutnih sa g. Kujundžićem   

Ad3. Izbornik g.Limov izvjestio je o nastupu pri čemu je naglašen izvrstan rezultat P.  

          Fileša i o solidan rezultat sabljašice Zoe Marie Baldo kojoj je on  zbog opravdanog ne 

          dolaska trenera Mijatovića bio voditelj u eliminacijskoj borbi. 

          Nakon rasprave u kojoj je skrenuta pozornost na detalje prilikom boravka zaključeno je  

          da oba Izbornika dopune svoja izvješća pojedinačnim rezultatima sudionika budući ih nije 

          veliki broj te zahtjev da Izbornik Šourek pojasni svoje opažanje izneseno u Izvješću „Cure  

          su bile ugodno iznenađenje ..“ budući članovi I.O. smatraju da je to napredak u odnosu na  

          ranije pa bi tu konstatciju bilo dobro obrazložiti. 



Ad4. Jednoglasno je potvrđeno E-glasovanje o organizatoru predstojećeg Prvenstva R. Hrvatske  

         u disciplini mač. 

Ad5. Jednoglasno je prihvaćeno Izvješće o obavljenom u razdoblju od 16 sjednice, a u raspravi je  

         naglašeno da je o financijskoj situaciji koja je alarmantna trebalo ranije obaviti kozultacije  

         ako ne i izvanrednu sjednicu I.O.HMS-a kako bi se pronašla adekvatna rješenja. 

 

Ad6. Prihvaćene su i odobrene promjene na žiro računu. 

 

Ad7 Za predstojeća prvenstva i turnire predloženi su delegati, a ovlašten je tajnik da ukoliko  

         netko od predloženih  ne prihvati delegatstvo može dogovoriti drugog delegata.  

Ad8. U svom izvješću g. Kallay je predstavio sve što je Komisija do sada zajedno sa g. Škeljom 

          napravila i to : 

▪ Razgovore u tri obrazovne institucije Olimpijskoj akademiji, Kineziološkom 
fakultetu i Sportskom učilištu. 

▪ Prijedloge obrazovnih programa Zidaru program FIE, i izrada Modula 1 u trajanju 
od 303 sata koji je izradio g. F.Škeljo a satnica kojeg je uvjet Vijeća za sport MZOS-a 
za prihvačanje. 

▪ Za Zidaru program ishođena verifikacija FIE. 

Rezimirajući sve razgovore g. Kallay je naglasio kako su članovi komisije odlučili 
I.O.HMS-a predložiti suradnju sa Sportskim učilištem koje do sada ima veliki broj 
obrazovnih programa verificiranih (više od 70) od Vijeća za sport MZOS-a , a što je 
određena garancija da se radi o dobrom organizatoru obrazovanja. 

Sve pripreme bi trebalo završiti do mjeseca svibnja budući da bi na taj naćin polaznici iz 
mačevanja bili uključeni i u realizaciju opčeg dijela osposobljavanja. 

Cijena ovisno o organizaciji i sudjelovanju naših predavaća bila bi između 5.000 i 7.000 Kn. 

Nakon što na Sportskom učilištu odradimo prva školovanja iste programe moguće je 
ponuditi Olimpijskoj akademiji i Kineziološkom fakultetu te na taj naći razviti 
konkurenciju među njima, a što u konačnici uvijek dovodi do snižavanja cijena. 

Ukoliko se program poglavito opći dio provodi sa ostalim sportovima bio bi jeftiniji. 

Naravno za specijalnost treba angažirati predavaća iz inozemstva . 

U raspravi je naglašeno da se samo iz Zagreba može očekivati cca 15 polaznika. 

Članovi I.O. jednoglasno su podržali prijedlog g. Kallay-a da HMS uspostavi suradnju sa 
Sportskim učilištem te dali dozvolu za nastavak dogovaranja. 

Ad9. Od prijedloga Etičkog kodeksa odustao je predlagatelj g. Bičanić 

Ad10. Članovi I.O. jednoglasno su prihvatili dopune i izmjene u Pravilniku o organizaciji  
natjecanja i obvezali tajnika da ga objavi na web sučelju HMS-a. 
 

Sjednicu je u 18,15 napustio g. Brežan, a u 18,25 g. Bičanić, ali kvorum je bio dostatan za 
nastavak sjednice sa 6 prisutnih članova. 

Ad11. Članovi I.O.HMS-a prihvatili su prijedlog g. Mijatovića i na mjesto vd Izbornika za 

disciplinu sablja postavili g. Ivana Heraka koji se predstavio. U raspravi je naglašeno da 
vođenje brige o Zoe Marie Baldo i eventualnim ostalim sabljašima predstavlja i 
preventivnu zaštitu da Zoe marie  (ima dvojno državljanstvo i trenira najviše u Italiji) ne 
ode iz hrvatskog sporta kao npr. Fak u skijaškom trćanju.  



Budući da disciplina sablja nije u Redovnom sportskom programu za 2016 godinu neće 
biti moguće financiranje. 

Prema Prijedlogu programa za disciplinu sablja koji treba za 2017 godinu izraditi vd 
Izbornik Herak te nakon recenzije i suglasnosti Stručne komisije članovi I.O.HMS-a biti će 
u prilici donijeti konačnu odluku o svsishodnosti i iznosu eventualnog sufinanciranja. 

Ova odluka je otvorila raspravu o Strategiji razvoja mačevanja u Hrvatsklom 
mačevalačkom savezu za slijedeće olimpijsko razdoblje, koja bi trebala odrediti koje 
mačevalačke discipline možemo razvijati i nakoji naćin. 

Predloženo je da Stručna komisija na temeljima Projekta rukovođenja iz 2009 godine koji je 
predstavljao Strategiju do eventualnih nastupa u Riu 2016 bude uzet  kao obrazac na 
temeljima kojeg treba napraviti novu.   

Ad12. Članovi I.O.HMS-a jednoglasno su prihvatili prijedlog MK Karlovac da se u Poreču  
organizira Prvenstvo R. Hrvatske u disciplini sablja uz naglašenu opasku da za to  
prvenstvo treba organizator angažirati prikladne suce. 

Ad13. Zapisnik Sportske inspekcije vezano za Ekipno prvenstvo R. Hrvatske članovi I.O. primili 
su na znanje. 

Ad14. Ostalo 

▪ Nakon uvodnog izlaganja Predsjednika g. Kvesića i predočenog odgovora u 
raspravi je naglašeno da je odgovor na traženje Arbitražnog vijeća HOO-a trebalo 
već uputiti te najoštrije braniti odluku delegata Godišnje skupštine iz rujna 2015 
godine kojom MK Mušketiri nije primljen u članstvo HMS-a, budući da inicijatori 
arbitraže postupaju maksimalno agresivno u svojim objedama mačevalačkih 
udruga i dužnosnika, a bez opravdanih razloga i ponajprije korištenja tijela HMS-a 
za eventualne žalbe. 

Dogovorno je predmet odgovora Arbitražnoj komisiji HOO-a preuzeo g. Kallay koji 
će u kratkom ruku sročiti pravno utemeljen odgovor . 

▪ Nakon što je Predsjednik utvrdio da na natječaj za organizaciju Prvenstva R. 
Hrvatske nije  pristigla niti jedna ponuda članovi I.O.HMS-a odlučili su da 
organizator bude HMS, a za  provedbu  organizacije zadužen je tajnik HMS-a. 
Dogovoreno je da će MSZ besplatno ustupiti svoju dvoranu na Velesajmu, a g. 
Bičanić  provjeriti da li je slobodna i dvorana badmintona ili košarke te o tome 
izvjestiti tajništvo.  

U raspravi je zaključeno da za slijedeću sezonu odmah nakon izrade kalendara                         
(rujan 2016) budu raspisani natječaji za organizatore prvenstava. 

▪ Na sjednici Izvršnog odbora odlučeno je da se Inter kup ( prisutan Izbornik D. 
Limov) održi u jednom od predloženih termina 9/10, 16/17 travanj ili 07.svibanj ali 
prema konačnom dogovoru tajnika HMS-a i Predsjednika MK Inter g. I.Matića. 

 

Sjednica je završila u 19,00 sati 

 

             Zapisničar:                                                                                           Predsjednik HMS-a 

             Reno Marolt                                                                                         Željko Kvesić, prof.        

                                                                                                      


